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تخلف ساختماني
 در مجاورت دانشگاه علوم پزشکي ايران

رئي��س کميس��يون معم��اري و 
شهرس��ازي شوراي ش��هر تهران 
گف��ت: س��اختماني در مج��اورت 
دانش��گاه علوم پزشکي ايران و برج 
ميلاد تهران بدون داشتن مجوز در 
ح��ال احداث اس��ت به همين دليل 
ش��هردار منطقه بايد جلوي فعاليت 

اين ساختمان را بگيرد. محمد سالاري رئيس کميسيون معماري و 
شهرسازي شوراي شهر تهران در گفتگو با باشگاه خبرنگاران جوان؛ 
با بيان اينکه ساختماني در مجاورت دانشگاه علوم پزشکي ايران و 
جنب برج ميلاد تهران بدون داشتن مجوز در حال احداث است، اظهار 
داش��ت: بر اس��اس اطلاع بنده ساخت اين ساختمان تخلف محض 
محسوب مي شود. وي افزود: در حال حاضر اين ساختمان تعداد قابل 
توجهي نيروي اجرايي دارد که بدون داشتن پروانه ساخت، مشغول 
فعاليت هستند. رئيس کميسيون معماري و شهرسازي شوراي شهر 
تهران گفت: اين ساختمان چندين طبقه تخلف ساخت و ساز دارد که 
بايد به آن رسيدگي شود. وي ادامه داد: راي کميسيون ماده پنج تملک 
اين ساختمان توسط شهرداري تهران بوده چراکه اين ساختمان بايد 

در اختيار پرديس برج ميلاد تهران قرار گيرد.

پايان عمر پنج پل فلزي پايتخت
رئيس کميته عمران شوراي شهر تهران با اعلام پايان عمر پنج 
پل فلزي در تهران گفت: پل هاي جديد در پايتخت فلزي نيستند. 
اقبال شاکري در گفتگو با مهر، با اشاره به پروژه ايمن سازي پل هاي 
پايتخت گفت : عمر پل هاي فلزي احداث شده در تهران به پايان 
رسيده، پل هاي حافظ و گيشا و ساير پل هاي فلزي نمونه هايي از 
اين پل ها هستند که عمرشان به پايان رسيده و بايد مورد بررسي 
قرار گيرند. وي افزود: در حال حاضر مديريت ش��هري براي پل 
گيش��ا برنامه ريزي کرده و قرار اس��ت در محدوده اين پل زيرگذر 
احداث شود و پل گيشا جمع آوري شود. شاکري اضافه کرد: برخي 
از پل ها نياز به مقاوم  س��ازي دوباره دارند که هزينه بس��يار بالايي 
مي طلبد. اين عضو شوراي شهر تهران گفت: مابقي پل هاي احداث 

شده در تهران جديد بوده و بدنه آنها فلزي نيست.

هواي تهران در وضعيت سالم
روز گذش��ته مرکز پايش آلودگي هوا، ش��اخص آلودگي هوا را ۹۱ 
و در وضعيت »سالم« اعلام کرد. آلاينده  ازن بيشترين شاخص 
را به خود اختصاص داده است. به گزارش مهر، محمد رستگاري 
معاون پايش و نظارت اداره کل محيط زيس��ت اس��تان تهران 
گفت: وضعيت کيفي هواي تهران در ۲۴ ساعت گذشته منتهي 
به بيس��ت و چهارم تيرماه ۹۶ در وضعيت »س��الم« بوده اس��ت. 
وي اف��زود: در اي��ن بازه زماني وضعيت آلاينده منواکس��يدکربن 
پاک )۲۶(، ازن س��الم )۹۱(، دي اکس��يد نيتروژن س��الم )۶۴(، 
دي اکس��يد گوگ��رد پ��اک )۱۱(، ذرات معل��ق با قطر کمتر از ۱۰ 
ميکرون سالم )۵۱( و ذرات معلق با قطر کمتر از ۲٫۵ ميکرون 

سالم )۸۷( بوده است.

شهردار باغستان:تداوم احداث زمين چمن 
مصنوعي فوتبال و واليبال در محله نصيرآباد

علي کيواني-باغستان: 
از  ش��هردار باغس��تان 
ت��داوم اح��داث پ��روژه 
زمين چم��ن مصنوعي 
فوتب��ال و واليب��ال در 
محل��ه نصيرآباد خيابان 
عزيزال��ه پزش��کي خبر 

داد.وي ادامه داد: اين مجموعه ورزش��ي در زميني به مس��احت 
ي��ک هکتار و هش��تصدو هفتادو ش��ش مت��ر مربع داراي يک 
زمي��ن فوتب��ال و يک زمين واليبال مي باش��د وي افزود: هدف 
از اج��راي اي��ن پروژه ه��ا بالا بردن س��رانه ورزش و فضاهاي 
ورزش��ي اس��ت و همچنين زمينه گس��ترش اوقات فراغت در 

جوانان خواهد بود.

توسعه بيمه محصولات كشاورزي، دامپروري 
در دستور كار جهاد كشاورزي

معاون برنامه ريزي و امور اقتصادي س��ازمان جهاد کش��اورزي 
اس��تان کرمانش��اه در دومين کارگروه خشکسالي، سرمازدگي 
و مخاط��رات کش��اورزي که ب��ا حضور دکتر نادر پرور مديرکل 
دامپزش��کي اس��تان، دکت��ر متين سرپرس��ت مديريت ترويج 
سازمان، مهندس آئيني مديريت رفاه و پشتيباني، کارشناسان 
مديريت بحران اس��تانداري کرمانش��اه و کارشناس��ان بيمه در 
س��الن ش��ماره ۲ سازمان برگزار ش��د افزود: در راستاي جبران 
خس��ارت مخاطرات کش��اورزي به کش��اورزان تنها رويکرد ما 
توس��عه بيمه محصولات کش��اورزي و دامپروري بوده که در 

دستور کار اين سازمان قرار دارد.
مهندس علي چاله چاله با بيان اينکه بخش کشاورزي يکي از 
بخش هايي بوده که با مخاطرات کشاورزي و حوادث غيرمترقبه 
روبه رو بوده لذا کشاورزان به دنبال بيمه محصولات کشاورزي 
باشند تا در مواقعي که با هر کدام از حوادث روبرو شدند کمتر 

متضرر شوند.
در ادامه اين جلسه دومين دستور کار جلسه تب کريمه کنگو بود 
که توس��ط دکتر نادر پرور مديرکل دامپزش��کي استان گزارشي 

اجمالي در اين خصوص ارائه شد.
دکت��ر ن��ادر پ��رور ب��ا بيان اينک��ه اقدام��ات لازم در خصوص 
پيش��گيري از بيم��اري ت��ب کريمه با جدي��ت در حال پيگيري 
اس��ت گفت:همکاري مردم براي پيش��گيري بس��يار مي تواند 
کمک کننده باشد چرا که بيماري تب کريمه قابل ريشه کني 
نبوده اما با ضدعفوني دامداريها و رعايت مس��ائل بهداش��تي در 
ح��وزه دام به ان��دازه قاب��ل توجهي مي ت��وان از ابتلا به بيماري 

جلوگيري کرد.
وي خاطرنش��ان کرد: مردم گوش��ت قرمز را حتما از مراکز و 
فروشگاهاي مجاز و داراي مجوز تهيه کنند و از خريد گوشت 

از مراکز غير مجاز جدا خودداري کنند.
پرور به شهروندان توصيه نمود در صورتي که مجبور به کشتار 
دام ش��دند حتما مس��ائل بهداش��تي را رعايت نمايند و گوش��ت 
را حداق��ل ۲۴ س��اعت در دماي يخچ��ال معمولي نگهداري و 

سپس استفاده نمايند.
گفتني اس��ت در اين جلس��ه ساير اعضاي کارگروه خشکسالي، 
س��رمازدگي و مخاط��رات کش��اورزي ب��ه بيان نظ��رات خود 
 پرداخته و در پايان جلسه تصميماتي اخذ و در کارگروه مصوب

 شد.

پیشخوان

پیشخوان

اجتماعی
گروه اجتماعي: روز گذش��ته خط يک متروي تهران دو حادثه 
متفاوت را تجربه کرد. يکي در ايستگاه شهر ري و ديگري در 
ايستگاه ميرداماد؛ دو اتفاقي که هيچ ارتباطي با يکديگر نداشتند 
و تنه��ا وج��ه تش��ابه آنها محل وقوع حادثه ب��ود، يعني خطوط 
متروي پايتخت. سال هاست که خطوط متروي پايتخت شاهد 
اتفاقات و حوادث مختلفي اس��ت. از برخورد قطارهاي مترو تا 
آب گرفتگي تونل ها و برخورد با دست فروش��ان حاضر در قطار 
شهري، حتي در برخي موارد خبرهايي تلخ تر نيز گزارش مي شد 
درباره اينکه بعضي شهروندان خود را در مسير حرکت قطار قرار 

داده و اينگونه اقدام به خودکشي مي کنند.
روز گذشته ايستگاه شهر ري از خط يک متروي پايتخت شاهد 
اتفاقي بود که طي س��ال هاي گذش��ته کمتر ش��اهد آن بوديم. 
دي��روز س��اعت حوالي ۱۱ صبح بود ک��ه کانال هاي تلگرامي و 
خبرگزاري ها از وقوع تيراندازي در ايس��تگاه متروي ش��هر ري 
خب��ر دادن��د. خب��ري ک��ه در ابتدا به نظر امنيتي مي رس��يد و تا 
زمان انتش��ار جزئيات خبر، اکثر گمانه زني ها به س��وي حادثه اي 
تروريس��تي اش��اره داش��ت. با اين حال انتش��ار جزئيات مربوط 
ب��ه اي��ن خبر نش��ان داد که يک ن��زاع و درگيري ميان برخي از 
مس��افران مترو موجب ش��ده تا برخي از شهروندان زخمي شده 
و اين ايس��تگاه مترو براي دقايقي وضعيت فوق العاده را تجربه 

کرده و از شرايط عادي خارج شود.
آنط��ور ک��ه خبرگزاري ها گ��زارش داده اند روز گذش��ته طبق 
اظهارات مردم حاضر در محل صداي س��ه گلوله ش��نيده ش��ده 
است. بر اثر اين تيراندازي، براي مدت زماني چند دقيقه اي درب 
قطار مترو براي حفظ امنيت مسافران بسته شده است. همچنين 
برخي اخبار از درگيري و نزاع در مترو شهر ري به عنوان دليل 

اصلي بر هم زدن اوضاع مترو خبر دادند.
در همين ارتباط سرپرس��ت اورژانس کش��ور از مجروح ش��دن 
يک افس��ر پليس در حادثه تيرندازي در مترو ش��هرري خبر داد. 
پير حس��ين کوليوند گفت: س��اعت ۱۰ و ۵۸ دقيقه روز ش��نبه، 
شخصي با سلاح سرد در متروي شهرري شروع به فحاشي به 
عم��وم کرده اس��ت. وي اف��زود: پس از اين اتفاق، يک روحاني 
جهت امربه معروف و کنترل ش��خص به وي نزديک مي ش��ود 
و ف��رد مهاج��م روحان��ي را از ناحيه گردن و کتف مورد ضرب و 

جرح قرار مي دهد.
 سرپرست اورژانس کشور با اشاره به مرگ ضارب در اين حادثه 
عنوان کرد: افسر نيروي انتظامي جهت کنترل اوضاع به شخص 
مهاجم تيراندازي مي کند و ضارب جان خود را از دست مي دهد. 
کوليوند از مصدوم شدن يک افسر پليس در اين حادثه خبر داد 
و گفت: در اين حادثه، يک افسر پليس از ناحيه انگشت مجروح 

شده و در محل درمان مي شود.
همچنين هادي تمهيدي، معاون فرمانداري شهرري، در ارتباط 
با جزييات حادثه تيراندازي در ايستگاه متروي شهرري، گفت: 
فردي در متروي شهرري به علت موضوع امر به معروف و نهي 
از منکر از سوي يک روحاني، به او با چاقو حمله مي کند و باعث 
مجروحيت او مي شود. معاون فرماندار شهرري ادامه داد: پس از 
شروع اين حادثه پليس وارد عمل مي شود و زماني که با مقاومت 

فرد ضارب مواجه مي شوند، پليس به او تيراندازي مي کند.
 وي اف��زود: در اي��ن مي��ان يکي از ش��هروندان ب��راي دفاع از 

روحاني وارد صحنه شد که دست او آسيب ديد و توسط مأموران 
اورژانس به بيمارس��تان منتقل ش��ده است. تمهيدي با اشاره به 
اينک��ه در ح��ال حاض��ر فرد ضارب فوت کرده اس��ت، گفت: در 
حال حاضر اوضاع مترو تحت کنترل اس��ت و ش��رايط به حالت 

عادي بازگشته است.
از طرف ديگر معاون عمليات پليس تهران اعلام کرد تحقيقات 
براي شناس��ايي ضارب حادثه مترو ش��هرري آغاز ش��ده است. 
س��رهنگ يعقوبي در گفتگو با ميزان با اش��اره به حادثه در مترو 
تهران، گفت: صبح شنبه مردي حدودا ۴۰ ساله که حالت عادي 
نداش��ته و با لباس نامناس��ب مشغول تردد در مترو شهرري بود 

به دو شهروند با سلاح سرد حمله مي کند.
 وي ادامه داد: با توجه به اينکه اقدمات پليس براي دستگيري 
اين فرد و جلوگيري از آس��يب رس��اندن به شهروندان به نتيجه 
نمي رسد، نيروي پليس تهران مجبور مي شود با رعايت قانون 

بکارگيري اسلحه به سمت اين فرد شليک کند. 

يعقوبي با بيان اينکه مرد ۴۰ ساله از ناحيه پا مورد اصابت گلوله 
قرار مي گيرد، تاکيد کرد: اين فرد حين انتقال به مراکز درماني 

جان خود را از دست مي دهد. 
مع��اون عملي��ات پليس تهران اف��زود: در اين حادثه يک مامور 
پليس و دو شهروند مجروح شدند که تنها يکي از شهروندان در 
بيمارس��تان بس��تري بوده و دو مجروح اين حادثه سرپايي مداوا 
ش��دند. وي در پايان گفت: تحقيقات براي شناس��ايي ضارب 

حادثه مترو شهرري ادامه دارد.
خودکشي ناموفق در ايستگاه ميرداماد ���

اتفاق روز گذشته در ايستگاه ميرداماد خط يک متروي پايتخت 
يکي از آن دست اتفاقاتي بود که هر از چند گاهي تبديل به سوژه 
رسانه ها مي شود. به گزارش خبرگزاري ها روز گذشته يک زن 
از محدوده مجاز براي حريم قطارهاي مترو در ايس��تگاه مترو 
عبور مي کند. برخي گزارش ها در اين رابطه اعلام کرده اند که 
انگيزه اين زن خودکش��ي در ايس��تگاه مترو بوده اس��ت، اتفاقي 
 که خبرهاي تکميلي منتش��ر ش��ده نش��ان مي دهد عملي نشده

 است. 
آنط��ور ک��ه خبرگزاري ايس��نا گزارش داده مش��اور مديرعامل 
و مدي��ر رواب��ط عمومي و امور بين الملل ش��رکت بهره برداري 
مت��رو ته��ران در رابط��ه با حادثه ايس��تگاه مت��روي ميرداماد 
گفته اس��ت که، صبح روز ش��نبه يک زن با ورود غيرمجاز به 
حري��م ريل��ي در ايس��تگاه ميرداماد قصد تج��اوز به حريم ريلي 
داش��ت که اين عمليات وي ناکام ماند و بعد از گذش��ت مدت 
 زم��ان کوتاه��ي مس��افرگيري در اين ايس��تگاه به روال عادي

 بازگشت.
احس��ان مقدم در اين گفتگو همچنين اظهار کرد: در پي ورود 
غيرمجاز اين زن به حريم ريلي خوش��بختانه وي آس��يبي نديده 
اس��ت و فق��ط قطار به مدت چندي��ن دقيقه متوقف و برق قطع 
شد که پس از اقدامات لازم براي بيرون آوردن اين زن از ريل 
قطار، حرکت قطارها به روال عادي بازگشت. در همين ارتباط 
همچنين حسن عباسي، سخنگوي اورژانس تهران اعلام کرد: 
پس از اعلام حادثه به اورژانس تهران مأموران ما براي رسيدگي 
به حال يک خانم که در متروي ميرداماد دچار حادثه ش��ده بود 

اعزام شدند و اين فرد را به بيمارستان منتقل کردند.

تيراندازي، قمه كشي، خودكشي ناموفق و كشته شدن ضارب

روز پرحادثه مترو در تهران

اخــبار شـهرستان

طرح تامين و انتقال آب اضطراري به بندرعباس به بهره برداري رسيد

فعاليت 30 هزار دريانورد در هرمزگان

رکورد مصرف برق درخوزستان شکسته شد

ديدار مديرعامل شرکت گاز استان ايلام با امام جمعه ملکشاهي حمايت نمايندگان مجلس شوراي اسلامي از فعاليت هاي موسسه رازي
در پي اعتراض مردم ملکشاهي به نرخ تعرفه هاي گاز و واکنش 
امام جمعه شهرس��تان به اين موضوع، مديرعامل ش��رکت گاز 
اس��تان با امام جمعه ملکش��اهي ديدار کرد. مديرعامل شرکت 
گاز اس��تان ايلام و مدير ش��رکت گاز ملکش��اهي با امام جمعه 

شهرستان ملکشاهي ديدار کردند.
اين ديدار در نتيجه اعتراضات مردم ملکش��اهي مبني به نرخ 
تعرفه ها و همچنين واکنش امام جمعه شهرس��تان به موضوع 

تعرفه ها و اقليم شهرستان به عمل آمد.
"سيدعبدالله اميني"؛ امام جمعه ملکشاهي در اين ديدار خواستار 
بررسي مسئولين شرکت گاز درخصوص نرخ تعرفه ها و وضعيت 

اقليم شهرستان شد.
وي اظه��ار ک��رد: پيگي��ري نرخ تعرفه ها و اقليم شهرس��تان و 
قرار گرفتن شهرستان ملکشاهي در ليست مناطق سردسير و 
استفاده از تعرفه سردسيري از مطالبات به حق مردم ملکشاهي 

است.

اميني تاکيد کرد: مسئولان مربوطه بايستي اين خواسته مردم 
ملکشاهي را تا حصول نتيجه پيگيري کنند و مردم را از نتيجه 

اقدامات مطلع نمايند.
در اين ديدار مس��ئولين ش��رکت گاز وعده دادند که مش��کل 
اقليم و نرخ تعرفه هاي گاز در شهرستان ملکشاهي را پيگيري 

نمايند.
لازم به ذکر اس��ت که در هفته هاي گذش��ته مردم ملکشاهي با 
امض��اي طوم��اري به نرخ تعرفه هاي گاز و برق در شهرس��تان 
اعت��راض کردن��د و امام جمعه ملکش��اهي ني��ز در خطبه هاي 
نمازجمعه و مصاحبه با پايگاه خبري تحليلي ملکش��اهي خبر 

به اين موضوع واکنش نشان داد.
س��ايت ملکش��اهي خب��ر قب��لا گزارش��ي در خص��وص 
اعت��راض م��ردم ملکش��اهي به نرخ تعرفه ها منتش��ر کرده که 
 بازت��اب گس��ترده اي در فض��اي مجازي شهرس��تان داش��ته

 است. 

ليلا احمد زاده : نماينده مردم کرج، فرديس، اش��تهارد و آس��ارا 
در مجلس ش��وراي اسلامي گفت: تلاش مي کنيم حمايت هاي 
لازم را از موسس��ه تحقيقات واکس��ن و س��رم س��ازي رازي در 
مجلس،کميسيون هاي مجلس و ساير حوزه ها داشته باشيم . 

سردار عزيز اکبريان در نشست مشترک نمايندگان مردم کرج، 
اشتهارد، آسارا و فرديس در مجلس شوراي اسلامي که با حضور 
دکتر محمد جواد کوليوند، رئيس موسسه رازي، معاونان و مسئول 
دفتر نمايندگي ولي فقيه در موسس��ه رازي برگزار ش��د، گفت : 
تلاش مي کنيم حمايت هاي لازم را از موسسه تحقيقات واکسن 
و س��رم س��ازي رازي در مجلس،کميسيون هاي مجلس و ساير 
حوزه ها داش��ته باش��يم تا با تلاش جمعي در راس��تاي اعتلاي 
جايگاه موسسه و منفعت کشور قدم برداريم.وي اظهار کرد: رازي 
موسسه اي استراتژي براي کل کشور محسوب مي شود که البته 
در منطقه جغرافيايي اس��تان البرز قرار گرفته اس��ت.اين مسئول 
همچنين با تاکيد بر اهميت اين موسسه افزود: با توجه به اهميت 

توليدات موسسه رازي، بايد در نظر داشته باشيم که اين موسسه 
تنها متعلق به کش��ور ايران نبوده و براي پوش��ش دهي منطقه، 
خاورميانه و جنوب شرق آسيا تاسيس شده است.رئيس کميسيون 
صنايع مجلس شوراي اسلامي خاطرنشان کرد: در همين راستا 
لازم اس��ت از تصميم گيري هاي مقطعي خودداري کرده و در 
سطح کلان براي اين موسسه برنامه ريزي شود.وي ادامه داد: 
ما نمايندگان در مجلس ش��وراي اس��لامي نيز اقدامات زيادي در 
راستاي اعتلا و پيشرفت موسسه در مجلس انجام داديم که يکي 
از همين موارد جلوگيري از خصوصي سازي اين موسسه بود که 
به طور جدي در مقابل آن ايستادگي کرديم.سردار اکبريان ضمن 
اعلام آمادگي براي خدمتگزاري در ابعاد مختلف حمايتي از اين 
موسسه، گفت: تلاش مي کنيم حمايت هاي لازم از موسسه رازي 
را درمجلس، وزارت جهاد کشاورزي،کميس��يون هاي مجلس و 
ساير حوزه ها داشته باشيم تا با تلاش جمعي در راستاي اعتلاي 

جايگاه موسسه و منفعت کشور قدم برداريم.

باحض��ور مدي��ر عامل ش��رکت مديري��ت منابع 
آب اي��ران ط��رح تامين و انتق��ال آب اضطراري 
به بندرعباس از س��دهاي ش��ميل و نيان به بهره 
برداري رس��يد.  به گزارش روابط عمومي شرکت 
سهامي آب منطقه اي هرمزگان ، با توجه به تداوم 
خشکسالي هاي اخير و به تبع آن کاهش چشمگير 
آورد رودخانه ميناب و افت فاحش سفره هاي آب 
زير زميني دش��ت ميناب و بحران فرو نشس��ت 
زمين در اين دشت و کاهش برداشت از منابع آب 
زيرزميني دش��ت شميل طرح تامين و انتقال آب 
اضطراري به بندرعباس از سدهاي شميل و نيان 

طراح��ي و اج��را گرديد.از اهداف اين طرح تامين 
يک چهارم نياز آب شرب شهرهاي بندرعباس ، 
بندر خمير و روستاهاي تابعه به ميزان  ۶۰۰ ليتر 

بر ثانيه مي باشد.
گفتن��ي اس��ت در اين طرح که ب��ا هزينه اي بالغ 
بر ۴۰۰ ميليارد ريال انجام ش��ده است تاسيسات 
آبگي��ري و حف��ر گالري و چاهک به ظرفيت ۶۰۰ 
ليتر در ثانيه ايجاد شده و خط لوله فولادي به طول 
3۲ کيلومت��ر به اقطار ۷۰۰-۶۰۰-۵۰۰- ۲۰۰ و 

۸۰۰ ميلمتر فولادي اجرا شده است.
در ادامه مدير نظارت بر بهداشت شرکت مهندسي 

آب و فاضلاب کشور بازديد از تاسيسات آب شهر 
بندرعباس، بر سلامت آب شرب اين شهر تاکيد 
کرد.مهندس »کوشيار واقفي« که به منظور بررسي 
وضعيت کيفي آب شرب بندرعباس به هرمزگان 

س��فر کرده بود، در اين باره گفت: در مناطقي که 
از آب هاي سطحي)سد( استفاده مي کنند، برخي 
فص��ول ب��ا افزايش درجه ح��رارت و گرماي هوا، 
جابجاي��ي لايه ه��اي آب و ب��الا آمدن مواد آلي و 
مغ��ذي دلي��ل ايجاد طعم و ب��و در آب بوده اما به 
طور قطع مشکلي براي سلامت شهروندان ايجاد 
نمي کند. وي با تصريح بر اينکه؛ مش��کل طعم و 
ب��وي آب مربوط ب��ه تصفيه خانه آب بندرعباس 
نيست، اظهار داشت: وضعيت تاسيسات آب اين 
ش��هر مناس��ب بوده و از سيستم هاي مجهز ازن 
زني با اکسيدکننده قوي برخوردار است اما تمام 

تلاش ما براي ارتقاء اين تاسيسات و بهتر شدن 
فرايند هاس��ت تا در س��ال هاي آتي شاهد طعم و 
بوي آب به اين ش��کل نباش��يم. وي افزود: در سد 
اس��تقلال نيز بايد از نقاطي که آب داراي کيفيت 
بهتري است، برداشت انجام شود تا با مشکل طعم 
و بوي آب مواجه نش��ويم .»واقفي« تاکيد کرد: 
در هر جا که از آب س��د برداش��ت مي شود، مسئله 
طعم و بوي آب وجود دارد اما اين مشکل فصلي 
بوده و با تلاش همکاران ما در آبفاي هرمزگان و 
آب منطقه اي به زودي به حداقل ممکن کاهش 

پيدا خواهد کرد.

مديرکل بنادر و دريانوردي هرمزگان گفت: حدود 
يک چهارم از جمعيت ۱3۰ هزار نفري دريانوردان 

کشور در اين استان فعاليت مي کنند.
"اله مراد عفيفي پور" در آيين تجليل از دريانوردان 
نمون��ه اس��تان هرمزگان که با حض��ور مديران 
ارگان ه��اي دريايي و صن��وف مختلف درياييان 
اين استان در بندر شهيد رجايي برگزار شد، اظهار 
داشت: از سوي سازمان جهاني دريانوردي، چهارم 
تيرم��اه به عنوان روز جهاني دريانورد نامگذاري 
و ش��عار امس��ال نيز "دريانوردان اهميت دارند" 

تعيين شده است.

وي ب��ا بي��ان اينکه بيش از ۹۰ درصد تجارت بين 
المللي ايران از طريق دريا انجام مي شود، به تبيين 
ابع��اد مختلف اهميت حرفه دريانودي پرداخت و 
افزود: ايران داراي پنج هزار و ۸۰۰ کيلومتر نوار 
س��احلي اس��ت که ۲ هزار و ۲3۷ کيلومتر آن در 
هرم��زگان ق��رار دارد و اين اس��تان به تنهايي ۴۰ 
درصد نوار س��احلي و اعتبار دريايي کش��ور را به 
خود اختصاص داده اس��ت. به گفته عفيفي پور، 
يک چهارم از جمعيت ۱3۰ هزار نفري دريانوردان 

کشور نيز در اين استان فعاليت مي کنند.
مدي��رکل بنادر و دريان��وردي هرمزگان با اعلام 

اينکه ۹ هزار شناور ثبت شده در اين استان وجود 
دارد، گف��ت: از اي��ن تعداد، هفت هزار ش��ناور در 
آب هاي داخلي و دوهزار فروند ديگر، کشتي هايي 
هستند که در آب هاي بين المللي تردد مي کنند.

مدي��رکل بن��ادر و دريان��وردي هرمزگان ضمن 
گراميداش��ت ي��اد و خاط��ره ش��هداي دريايي و 
حماس��ه آفريني هاي آنان به ويژه در هشت سال 
دفاع مقدس، خاطرنش��ان کرد: ش��ناورهايي که 
ب��ا پرچ��م ايران که در آب ه��اي بين المللي تردد 
مي کنند، توانس��ته اند اعتبار کش��ور ما را در جهان 
افزاي��ش مي دهند.وي اضافه کرد: دريانوردان بر 

اساس کنوانس��يون ها و استانداردهاي آموزشي 
بين المللي، گواهي نامه خود را دريافت مي کنند 
و اي��ران ج��ز اولين کش��ورهايي اس��ت که اين 
استانداردها را اجرا کرده است.عفيفي پور با بيان 
اينکه گواهي نامه ۹۰ درصد از 3۰ هزار دريانورد 
فعال استان هرمزگان نيز با استانداردهاي جهاني 
تطبيق داده ش��ده و دوره هاي آموزش��ي آنها را 
گذرانده ان��د، افزود: توجه به اين اس��تانداردهاي 
آموزش��ي باعث ش��ده تا شاهد کمترين حوادث و 
چالش هاي دريايي در کشور باشيم و دريانوردان 
ايراني در زمره با کيفيت ترين و بهترين دريانوردان 

جهان قرار گيرند.وي شغل دريانوردي را از جمله 
مشاغل سخت در دنيا توصيف کرد و ضمن تأکيد 
بر ضرورت بهره گيري از ظرفيت ها براي توسعه 
فرهن��گ دريايي، اف��زود: دريانوردي ارتباط بين 
ملت ه��اي و کش��ورها را تقوي��ت کرده و نقش به 
سزايي در نشان دادن الگوي شخصيتي کشورها 
و نظام هاي سياس��ي آنها براي س��اير کشورها و 
ملت ه��ا دارد.عفيفي پور در پايان اظهار داش��ت: 
رفتار و منش دريانورداني که در آب هاي داخلي و 
خارجي تردد مي کنند، نشان دهنده فرهنگ غني 

و هويت جامعه ايراني- اسلامي است.

 اهواز- ليلا زرگانيان- مديرعامل ش��رکت برق 
منطقه اي خوزس��تان گفت: روز س��ه شنبه مورخ 
۹۶/۰۴/۲۰ س��اعت ۱۵:۵۴ دقيقه پيک مصرف 
برق به ۸۰۶۲ مگاوات رسيد که بالاترين رکورد 

درخوزستان است.
 محمود دشت بزرگ افزود: گرماي هواي بالاتر از 
۵۰ درجه در روز گذشته موجب شده مصرف برق 
به طور محسوسي بالا برود به طوري که مصرف 
روز گذشته نسبت به روز مشابه در سال قبل که 
۷3۴۴ مگاوات در س��اعت ۱۵:۵۷ دقيقه بوده با 

رشد ۹/۷ درصدي به ۸۰۶۲ مگاوات برسد.
وي در ادامه بيان داش��ت: اين درحالي اس��ت که 
پيک بار س��ال گذش��ته ۷۸۵۸ مگاوات بوده که 
در روز ش��نبه مورخ ۲۴ مرداد س��اعت ۱۵ رخ داده 

است.
دشت بزرگ افزود: زماني که درجه حرارت هوا از 
۴۷ درجه بالاتر مي رود به ازاي هر درجه افزايش 

دما بيش از ۱۵۰ مگاوات به مصرف برق افزوده 
مي شود.

وي اضاف��ه ک��رد: به توجه ب��ه تعطيلي ادارات از 
ساعت ۱3 که شروع پيک مصرف مي باشد روزانه 
ح��دود ۲۰۰ م��گاوات کاهش مصرف در پيک بار 

داشته ايم
مديرعامل ش��رکت برق منطقه اي خوزس��تان 

خاطرنش��ان ک��رد: اين ش��رکت تمهيدات لازم 
جه��ت تامين ب��رق مطمئن و پايدار را براي کليه 
مش��ترکان فراه��م نموده اما ب��ه منظور افزايش 
قابليت اطمينان ش��بکه و استفاده بهينه از انرژي 
الکتريکي که يکي از مهمترين منابع ملي کشور 
محسوب مي شود، ضرورت مديريت مصرف برق 
و جابجايي مصارف غير ضروري از س��اعات اوج 

مصرف ساعت)۱3 الي ۱۷ و ۲۱ الي ۲3( به ساير 
س��اعات شبانه روز توسط کليه مصرف کنندگان 

امري لازم و ضروري مي باشد.             
وي با تقدير از مردم خوزستان بابت همکاري در 
مديري��ت مصرف انرژي الکتريکي طي س��اليان 
اخي��ر گف��ت : به منظور تامي��ن انرژي الکتريکي 
مطمئ��ن ب��راي کلي��ه مش��ترکان و تامين رفاه 
عمومي ضروري اس��ت تا استفاده بهينه از انرژي 
الکتريکي توسط تمامي اقشار جامعه به طور جدي 

مَد نظر قرار گيرد.

هفته گذش��ته بود که س��خنان شهردار 
ته��ران در م��ورد ع��دم تغيي��ر کاربري 
س��وله هاي بح��ران خبرس��از ش��د و 
واکنش هاي زيادي در پي داشت، رييس 
سازمان مديريت بحران کشور دراين باره 
توضيح داد و گفت: اگر حادثه اي رخ داده 
و مسئولان نتوانند سوله را به حالت اوليه 
بازگردانند قطعا تخلف اس��ت. اسماعيل 

نجار در گفتگو با ايسنا درباره ادعاي شهردار تهران مبني براينکه 
هيچ سوله بحراني تغيير کاربري نداده، گفت: مسئوليت سوله هاي 
مديريت بحران در شهر تهران برعهده سازمان مديريت بحران 
شهرداري تهران است و اين سازمان مستقيما بر فعاليت و کاربري 
آنه��ا نظ��ارت مي کند. وي ادامه داد: اما به طور کلي س��وله هاي 
مديريت بحران چندمنظوره هستند و در شرايط عادي مي توانند 
کاربري هاي ديگري همچون ورزش��ي و... داش��ته باش��ند، اما 
موضوعي که مهم اس��ت اين اس��ت که اولا بايد تمامي امکانات 

مقابل��ه و آمادگي در برابر بحران در آنها 
وجود داشته باشد و ثانيا به هنگام وقوع 
بحران بتوان در کوتاهترين زمان ممکن 
س��وله را به حالت اوليه و کاربري اصلي 
خود بازگرداند. رييس س��ازمان مديريت 
بحران کش��ور ب��ا تاکيد ب��ر اينکه بايد 
ش��رايط اوليه اين سوله ها رعايت شود، 
گفت: گزارشي در مورد اينکه سوله هاي 
مديريت بحران شهر تهران بطورکلي تغييرکاربري داده  باشند به 
دست ما نرسيده اما مواردي بوده که گفته شده مثلا سوله اي به 
برنامه اي تلويزيوني اختصاص داده شده و... که در اين خصوص 
متعهد شده اند که بلافاصله پس از بحران فضا را تخليه و آن را 
براي کاربري بحران و اس��کان و خدمات امدادي تخليه و آماده 
کنند. بنابراين اگر حادثه اي رخ داده و مسئولان نتوانند سوله را به 
حالت اوليه بازگردانند قطعا تخلف است، اما در حال حاضر گفته شد 

که امکان بازگرداندن تمامي سوله ها به حالت اوليه را دارند.

رييس فراکس��يون زن��ان مجلس از 
ت��لاش ب��راي افزايش حداقل س��ن 
ازدواج دختران از ۱3 سال به ۱۵ سال 
خبر داد. پروانه سلحشوري در گفتگو با 
ايلنا گفت: روند طولاني و فرسايش��ي 
بروکراسي در کشور، به عنوان يکي از 
دلاي��ل اصلي تاخير در حصول نتيجه 
در اين مورد اس��ت. ما در فراکس��يون 

زنان به جدّ پيگير اين موضوع هس��تيم. هرچند پيچيدگي و 
حساس��يت هاي موجود در مس��ائل فرهنگي کشور، هم روند 
رس��يدن ب��ه نتيج��ه را کند و هم ما را ملزم به بررس��ي هاي 
دقيق تر کرده اس��ت. وي افزود: در اين مقوله، از يک طرف 
ازدواج کودکان براي عده اي مثل ما، مسئله و اشکال است 
و از طرفي ديگر، براي عده اي يک امر واجب تلقي مي شود 
و ممک��ن اس��ت ن��ه تنها اي��ن کار را ازدواج کودک ندانند که 
حتي بر اين عقيده باشند که اين امر در واقع ازدواج دختري 

است که به سن شرعي رسيده و ازدواج 
در چنين س��ني، بايد در قانون لحاظ 
ش��ود. رئيس فراکسيون زنان مجلس 
با بيان اينکه فقه ش��يعه، فقه پويايي 
است، افزود: ما در اين رابطه، هم نظر 
فقها و علما را جويا شده ايم تا رضايت 
آنها را جلب کنيم و برخي از علما نظر 
مثبت داشته اند. سلحشوري همچنين 
با اشاره به اينکه ما کودکان مطلقه ۱۵ ساله در کشور داريم، 
اظهار داشت: بطور مثال ما در جايي مي بينيم که خانواده اي 
متش��رع و متدين هس��تند و اصرار دارند که دخترش��ان بايد 
زود ازدواج کند. اما در مقابل در جاي ديگر ش��اهد هس��تيم 
که فقر عاملي اس��ت که خانواده را مجبور مي کند به ازدواج 
دخترشان در سن پايين، تن بدهند. وي گفت: تلاش پيگير 
و مجدانه ما مبتني بر اين اس��ت که حداقل س��ن ازدواج را 

افزايش بدهيم.

تلاش نمايندگان مجلس براي افزايش حداقل سن ازدواج واكنش رئيس سازمان مديريت بحران به واگذاري سوله ها


